
 

Протокол 
№ 57 

Днес 21.07.2011 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 26 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните Общински съветници: 

Г-жа Ани Стаменова 
Г-н Бойко Димитров 
Г-н Диман Георгиев 
Г-н Иван Тодоров 
Г-н Иво Гигов 
Г-н Найден Найденов 
Г-н Станислав Станоев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-жа Миленка Маркова – н-к отдел  “Счетоводство” при Община Монтана 
г-жа  Мая Райкова – гл. Експерт „Социални услуги” при Община Монтана 
Всички управители на Търговски дружества и директори на Общински предприятия в 

Община Монтана. 
Кметове и кметски наместници в Община Монтана. 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – 

Монтана. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Моля да заемете местата си в залата. От 33-ма общински 

съветника в залата присъстват 21 и можем да започнем работа. Откривам 57-та сесия на ОбС – 
Монтана. Предварително ви е раздаден проекта за Дневен ред, моля за допълнение или оттегляне на 
точки от Дневния ред.  Кмета на общината г-н Златко Живков.  

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател на ОбС, дами и г-да общински съветници, 
опитали сме се до толкова, до колкото това е последната сесия преди паузата онова, което е имало за 
работа и за минаване през решения на ОбС да мине. На вашето внимание само още една докладна, 
която вече е коментирана на две от комисиите. Благодаря ви за екстремната реакция - промяна 
трайно ползване на част от мера, пасище – публична общинска собственост. Кметовете са тук на 
селата, които ги касаят докладните в днешния Дневен ред. Така че Ви моля като поредна г-н 
Председател, ако може да влезе. В частта за отчета на бюджета имаме една корекция, една добавка 
г-жа Миленка Маркова – Гл.Счетоводител е тук за една разлика от 7,00 лв., които трябва да бъдат 
разместени в два параграфа, но това ще стане на гледането на отчета за полугодието. Така че една 
единствена допълнителна докладна, благодаря ви за бързата реакция. Онова, което е имало от 
граждани за решения в този период сме се постарали всички да бъде приготвено и да мине през 
санкцията на ОбС.     

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други мнения, предложения? Не виждам. Моля 
онези от вас, които са „за” прекратяване на дебатите по Дневния ред да гласуват „за” прекратяване 

„За” – 20,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се    
Моля онези от вас, които са „за” включване на току що направеното предложение от Кмета на 

общината, като т.22 новата Докладна записка, моля да гласува „за” включването й в Дневния ред 
„За” – 21,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се    
Моля онези от вас, които са „за” този Дневен ред да гласуват  
„За” – 21,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 



Продължение от Протокол №57/21.07.2011 г.        

 

 2 

Приема се    
ДНЕВЕН РЕД: 

1. 08-01-127/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на идеална част от имот – частна общинска собственост на собственика на 
жилищна сграда, придобил същата идеална част от правото на строеж върху общинска земя. 

2. 08-01-128/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот № 4.248 – частна общинска собственост. 

3. 08-01-129/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно обявяване на част от имот публична общинска собственост за частна общинска собственост. 

4. 08-01-130/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Предоставяне на „ВиК“ ООД гр. Монтана  да стопанисва, поддържа и експлоатира по Закона 
за водите за срок от 10 г. водостопанските системи и съоръжения в селата Долна Рикса, Горна 
Вереница и Липен, собственост на община Монтана. 

5. 08-01-131/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП-ПРЗ за УПИ І, кв.305, ж.к. 
”Жерави”, по плана на гр.  Монтана. 

6. 08-01-132/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно актуализиране на ползването и поддържането на мерите и пасищата от Общинския поземлен 
фонд в землищата на Община Монтана. 

7. 08-01-133/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на земи от Общинския поземлен фонд в землищата на Община Монтана. 

8. 08-01-134/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно Молба от Цветанка Димитрова Иванова за опрощаване на дължими суми от неправомерно 
получено парично обезщетение за отглеждане на малко дете по чл. 53 от Кодекса за социално 
осигуряване. 

9. 08-01-135/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот. 

10. 08-01-136/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот. 

11. 08-01-137/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно издаване на Запис на заповед от Община Монтана в полза на Министерство на регионалното 
развитие и благоустройството – Управляващ орган на ОП „Регионално развитие” по договор за 
безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.4-07/2010/026. 

12. 08-01-138/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно издаване на Запис на заповед от Община Монтана в полза на Министерство на регионалното 
развитие и благоустройството – Управляващ орган на ОП „Регионално развитие” по договор за 
безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.4-06/2010/010. 

13. 08-01-139/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно одобряване командировки за ІІ-рото тримесечие на 2011 година на Кмета на Община 
Монтана и Председателя на Общински съвет Монтана. 

14. 08-01-143/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно допълнение на Решение № 630 от 28.04.2011 г. за приемане на годишните отчети, баланси и 
разпределение на печалбата за 2010 г., на общинските търговски дружества със 100% общинско 
участие в капитала им, както и информацията за дейността на Общинските предприятия. 

15. 08-01-144/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на отчетите за първото полугодие на 2011 г., на общинските търговски дружества 
със 100% общинско участие в капитала им. 

16. 08-01-145/12.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на Наредба за изграждане и опазване на зелената система на територията на Община 
Монтана. 

17. 08-01-146/14.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна предназначението и за застрояване на 
поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.2.519 по кадастралната карта на гр.Монтана, с трайно 
предназначение – земеделска земя за изграждане на „Обществено обслужване и разкомплектоване на 
излезли от употреба МПС”. 
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18. 08-01-147/14.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна предназначението и за застрояване на 
поземлен имот /ПИ/ с № 096103, образуван от ПИ с № 096093 по картата на възстановената 
собственост /КВС/ на с.Трифоново, Община Монтана, с трайно предназначение – земеделска земя за 
изграждане на „Жилищно строителство”. 

19. 08-01-148/14.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна предназначението и за застрояване на 
част от поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.27.145 по кадастралната карта на гр.Монтана, с 
трайно предназначение – земеделска земя за изграждане на „Къщи за живеене”. 

20. 08-01-149/14.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно актуализация на „Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска 
собственост за 2011 година“. 

21. 08-01-150/14.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно информация за изпълнението на бюджета на Община Монтана към 30.06.2011г. 

22.08-01-152/20.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно промяна начинът на трайно ползване на част от мера, пасище – публична общинска 
собственост. 

23. Питания.  
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Кмета на общината обяви, че в залата присъстват кметовете на 

тези населени места, за които има в отделните точки включени за решаване на проблеми от местен 
характер. Присъстват и управителите на търговските дружества, присъстват и директорите на 
общинските предприятия.  

 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-127/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на идеална част от имот – частна общинска собственост на 
собственика на жилищна сграда, придобил същата идеална част от правото на строеж върху 
общинска земя. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Започваме работа по т.1 от днешния Дневен ред – Докладна 

записка със сигнатура №127. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно 
гласуване на този проект за решение  

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ----  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
23 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 



Продължение от Протокол №57/21.07.2011 г.        

 

 4 

№ 677 
На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.3 от ЗОС и чл.46, ал.1, т.1 и ал.5, т.1 

от НРПУРОИ  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Обявява продажбата на 82.125/657 ид.ч. от поземлен имот с ид.№48489.15.278 по 

кадастралната карта на гр. Монтана, целият от 657.00 кв.м., без търг или конкурс на Пламен 
Иванов Велиев с ЕГН 6503183265, придобил същите идеални части от правото на строеж 
върху него, за сумата от 1 479.24 /хиляда, четиристотин седемдесет и девет и 0.24/ лева, без 
включен ДДС. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-128/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на имот № 4.248 – частна общинска собственост. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от днешния Дневен ред, 

продажба на имот в местността „Мало поле”. Вносителите? Няма. От залата за изказване? Не виждам. 
Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ----  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров   За 
Ивета Станкова  За    

 
23 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 678 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.41, ал.2, чл.35, ал.1 от ЗОС и във връзка с 
чл.43, ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на имот № 4.248, 
местността “Мало поле”, землище Монтана, код по ЕКАТТЕ 48489, Община Монтана, с 
площ от 1 235.50 кв.м., по пазарна цена. 

2. Определя пазарната цена на имот № 4.248 в размер на 32 100 /тридесет и две 
хиляди и сто/ лв., въз основа на пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на 
изискванията на Закона за независимите оценители.  

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
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ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-129/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно обявяване на част от имот публична общинска собственост за 
частна общинска собственост. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Не виждам. За приемането на това решение са необходими 2/3 от общия брой 
общински съветници т.с. 22 гласа. Преминаваме към поименно гласуване  

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова ----  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ----  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
23 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 679 

На основание чл. 21, ал.1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 6, ал. 1 от Закона за общинската собственост 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява за частна общинска собственост част от имот с № 001160 – полски път, с 
площ 370.00 (триста и седемдесет) кв.м., който като новообразуван ще бъде с № 001164 по 
картата на възстановената собственост в землището на с. Долно Белотинци, Община 
Монтана, при съседи: имот № 755008 - частна собственост; № 001166 - общинска 
собственост и № 937010 - МЗГ-ДЛ-широколистна гора. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-130/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно предоставяне на „ВиК“ ООД гр. Монтана да стопанисва, 
поддържа и експлоатира по Закона за водите за срок от 10 г. водостопанските системи и 
съоръжения в селата Долна Рикса, Горна Вереница и Липен, собственост на община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Заповядайте г-н Кмета.  
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници аз мисля, че това е една 

невероятно добра докладна, която в момента е предложена и вие сте подкрепили. Решаването на 
водните проблеми в три от нашите села беше свързано с изграждане на мрежата в Долна Рикса и в 
Липен и установяване на годността на водата в Горна Вереница. Радвам се, че и тримата кметове са 
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тук или представителите на трите села. Хората в тези села също в продължение на години очакваха 
това нещо да се случи. На практика това беше единственото изключение, което имахме до тук, на 
територията на нашата община и се радвам, че с това решение ще дадем по начина, по който са 
приети водоснабдителните мрежи в другите села и предадени на оператора на „ВиК”, че това нещо 
ще стане пък и аз наистина се надявам, че ще затворим една страница, по която работехме дълго 
време да не кажа десетилетия, да не кажа, че особено в две от селата това е тема с още по-голяма 
давност. Благодаря ви за подкрепата в комисиите и на кметовете, които в момента са тук. Мисля, че с 
днешното приемане на мрежата ще дадем възможност наистина и трите села да се включат така както 
всички останали 20 села и града в рамките на „ВиК”. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. За изказване от залата? Кметовете на 
тези населени места, ако искат да вземат отношение да заповядат? Не виждам. Преминаваме към 
поименно гласуване на проекта за решение     

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов ----  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
24 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 680 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 12, ал.3 от ЗОС,  чл. 19, ал.1, т.4 , във връзка с чл.198о, ал. 4 от 

Закона за водите 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Предоставя на „ВиК“ ООД гр. Монтана безвъзмездно стопанисването, 

поддържането и експлоатацията на  В и К системите и съоръженията в селата Долна Рикса, 
Горна Вереница и Липен по Закона за водите, за срок на действие от 10 години, до влизане в 
сила на договор между В и К асоциация и В и К оператор. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана да сключи договор за стопанисване, 
поддържане и експлоатация на В и К системите и съоръженията в селата Долна Рикса, Горна 
Вереница и Липен , Община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Искам да потвърдя думите на Кмета и да кажа, че независимо че 

„ВиК” приема тези водни съоръжения, кметовете техните ангажименти не отпадат. Така че да имат в 
предвид това нещо.   
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ТОЧКА ПЕТА: 08-01-131/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП-ПРЗ 
за УПИ І, кв.305, ж.к. ”Жерави”, по плана на гр.  Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
25 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 681 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 6, ал. 1 и ал. 2 от Закона за общинската собственост, 

чл. 134, ал. 2, т.6 от Закона за устройство на територията 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие да бъде изработен проект за изменение на ПУП-ПРЗ за УПИ I, кв.305 

по плана на ж.к. ”Жерави”, гр. Монтана като се образуват два УПИ – УПИ І, кв.305 и УПИ II 
в кв.305, за УПИ I, кв.305 се запази съществуващото застрояване и се отреди “За хотел, 
открит и покрит плувен басейн, тенискортове и трафопост”, а в УПИ II, кв.305 се предвиди 
ново застрояване и се отреди  за „Автосервиз”, съгласно скицата-предложение. 

2. Обявява за публична общинска собственост 675 кв.м. от ПИ с идентификатор 
48489.18.681, включен в УПИ І, кв.305, които се включват към улица с ОК 804 до ОК 805.  

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-132/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно актуализиране на ползването и поддържането на мерите и пасищата 
от Общинския поземлен фонд в землищата на Община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. Има ли от залата някой, който желае да вземе отношение по т.6? Не виждам. Преминаваме към 
поименно гласуване 
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Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
25 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 682 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 37о от ЗСПЗЗ  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Актуализира списъка за предоставяне на пасища, мери на територията на община 
Монтана, като предоставя за индивидуално ползване: 

 на Лидия Аврамова Ангелова: 
- 121 дка от имот №055031,  
- 95 дка от имот №053006,  
- 132 дка от имот №076003,  
- 60 дка от имот №096113 и  
- 106 дка от имот №043103 представляващи, пасища, мери в землището на с. 

Смоляновци, общ. Монтана, като поема задължението да ги поддържа в добро земеделско и 
екологично състояние; 

на Кирил Ангелов Кирилов, регистриран земеделски производител, собственик на 
33 броя едър рогат добитък, 53 дка  пасище, мера от имот №096113 в землището на с. 
Смоляновци, общ. Монтана; 

на ЕТ “Мега  - Любомир Давидков” 5 дка от имот №331006 представляващ, пасище, 
мера в землището на с. Долна Вереница, като поема задължението да го поддържа в добро 
земеделско и екологично състояние; 

на Любомир Цветанов Ангелов, регистриран земеделски производител, собственик 
на 28 броя едър рогат добитък, пасище, мера  с № 133001 с площ от 191.892 дка. в 
землището на с. Безденица, общ. Монтана. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-133/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно предоставяне на земи от Общинския поземлен фонд в землищата на 
Община Монтана. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.7 от днешния Дневен ред, а именно 
предоставяне на земи от Общинския поземлен фонд в землищата на Община Монтана, това е по 
бивши реални граници на възстановени имоти на граждани. В комисиите стана ясно, че т.1 на 
наследниците на Цветко Митов Колов има отказ от този имот тъй като не е трасиран в реални 
граници, където реално се намира този имот. Има писмо и от Общинската служба по Земеделие в 
Монтана. Така че т.1 от решението отпада. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Точка първа 
отпада и следващите стават т.1, т.2 и т.н. Преминаваме към поименно гласуване на този проект за 
решение 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
25 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 683 

На основание §27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1.  Предоставя на наследниците на Христо Симеонов Левонтов в землището на с. 
Благово, община Монтана имот с №022023 и проектна площ 1.300 дка, начин на трайно 
ползване пасище, мера местността „Под село“, ІV-та категория, скица №Ф01503/08.06.2011 
г., във връзка със заявление вх. №4076/1992 г. и решение №4РГ/05.10.1998 г. на Общинската 
служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността 
в съществуващи или възстановими стари реални граници.  

2.  Предоставя на наследниците на Ангел Цеков Томов в землището на с. Благово, 
община Монтана имот с №031032 и проектна площ 1.000 дка, начин на трайно ползване нива 
местността „Горен Мали дол“, ІІІ-та категория, скица №Ф01502/08.06.2011 г., във връзка със 
заявление вх. №4149/1992 г. и решение №4РГ/05.10.1998 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

3. Предоставя на наследниците на Йордан Тодоров Футов в землището на гр. Монтана: 
▪ имот с идент. 48489.26.793 и проектна площ 2 348 кв. м., начин на трайно ползване 

пасище в местността „Руйта“, VІ-та категория, скица-проект №4201/20.06.2011 г.,  
▪ имот с идент. 48489.26.792 и проектна площ 965 кв. м., начин на трайно ползване лозе 

в местността „Брескето“, ІІІ-та категория, скица-проект №4195/20.06.2011 г.,  
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▪ имот имот с идент. 48489.26.752, с площ 793 кв. м., начин на трайно ползване пасище 
в местността „Брескето“, VІ-та категория, скица №4207/20.06.2011 г., във връзка със 
заявление вх. №25367/1992 г. и решение №25РГ/28.05.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

4. Предоставя на наследниците на Иван Петров Цендов в землището на с. Смоляновци, 
община Монтана: 

▪ имот с №052035 и проектна площ 4.700 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Градището“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф02684/22.06.2011 г., 

▪ имот с №052004 и проектна площ 3.344 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Градището“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф02685/22.06.2011 г., във връзка 
със заявление вх. №18401/1992 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-134/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно Молба от Цветанка Димитрова Иванова за опрощаване на дължими 
суми от неправомерно получено парично обезщетение за отглеждане на малко дете по чл. 53 от 
Кодекса за социално осигуряване. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред, а именно 

молба от Цветанка Димитрова Иванова за опрощаване на дължими суми от неправомерно получено 
парично обезщетение за отглеждане на малко дете по чл. 53 от Кодекса за социално осигуряване. 
Вносителите? Няма. От залата? Заповядай Иво Иванов. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председателю, г-н Кмете, колеги, на нашата комисия по Местно 
самоуправление разгледахме докладната записка и имаме малко по-различно становище. Предвид 
факта, че в крайна сметка в предпоследния абзац се визира, че детето е било в детска ясла в рамките 
само на 11 дни при това не последователни в това детско заведение. В предвид факта, че това е и 
национален проблем така или иначе и Правителството в последните две три седмици има определено 
решение в посока за опростяване на лихвите при определени условия разбира се и най-накрая не 
маловажно, че не става въпроса и за бюджета на Община Монтана, предлагаме нашата комисия 
решението да бъде „Изразява мнение да се опрости задължението на госпожа Цветанка Димитрова 
Иванова.” 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Пропуснах да съобщя, че това е становището на комисията по 
Местно самоуправление, в справката е отразено, също и комисията по Здравеопазване и социални 
дейности с 2 на 2 гласа не приемат предложението, което се предлага от администрацията. От залата 
други за изказване? Не виждам. Прекратяване на разискванията. Моля онези от вас, които са „за” 
прекратяване на разискванията да гласува  

 „За” – 22,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се    
По предложението на комисията по местно самоуправление, което току що Иво Иванов 

съобщи. Обикновено гласуване - моля онези от вас, които са „за” предложението на Иво Иванов 
„За” – 18,  
„Против” – 2, 
„Въздържали се” – 5 
Приема се    

Решение 
№ 684 

Във връзка с  т. 2 от преписка № 94-00/762  от 19.04.2011 г. на  Администрацията на 
Президента  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 
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Изразява мнение да се опрости задължението на госпожа Цветанка Димитрова 

Иванова. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-135/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно откриване процедура за приватизация на общински нежилищен 
имот. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от днешния Дневен ред - 

т.9. Кмета на с.Славотин присъства. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към 
поименно гласуване на проекта за решение по докладна №135 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 685 

На основание чл. 3, ал. 3, т. 2 от ЗПСК, във връзка с чл. 5, ал. 5 от Наредбата за 
възлагане на дейности, свързани с подготовката за приватизация или със 

следприватизационен контрол, включително процесуално представителство чл. 21, ал. 
1, т. 8 от ЗМСМА; чл. 3, ал. 3, т. 2, чл. 4, ал. 2, чл. 31, ал. 1 и ал. 2 от ЗПСК във връзка с 

чл. 2, ал. 1, т. 3, чл. 3, ал. 1, т. 1, чл. 5, чл. 6 ал. 1 от Наредбата за търговете и конкурсите  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Открива процедурата по приватизация на общински нежилищен имот УПИ XIV, 

кв. 109, пл. №106 по плана на с. Славотин. 
2. Приема правния анализ и приватизационната оценка на общински нежилищен 

имот УПИ XIV, кв. 109, пл. №106 по плана на с. Славотин находящ се в с. Славотин, Община 
Монтана, отреден за обществено обслужване. Определя метода на продажба на обекта по т. 
2, чрез публичен търг с явно наддаване с начална цена 5040 (пет хиляди и четиридесет) лева 
без ДДС 

3. Определя стъпка на наддаване 300 лв. 
4. Размерът на депозита за участие в търга е 504 (петстотин и четири) лева, който се 

внася в срок до 14-ия ден от обнародването в „Държавен вестник” по банкова сметка на 
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Община Монтана в „Общинска банка” АД клон Монтана, BIC SOMBBGSF, 
BG82SOMB91303347342102. 

5. Достигнатата тръжната цена, в която стойност на земята на обекта се облага с 
ДДС се заплаща в деня на сключването на договора по банкова сметка на Община Монтана в 
ТБ „Алианц България” АД, BG90BUIN 76613272690017, BIC BUINBGSF. 

6. Тръжната документация се предоставя на кандидат-купувачите в сградата на 
Община Монтана, стая №102. Таксата е 50 лева. 

7. Срокът за закупуване на тръжната документация е 11 (единадесет) дни от датата 
на обнародване на решението на ОбС - Монтана в „Държавен вестник” до 17 часа. 

8. Огледът на обекта може да се извършва всеки работен ден до деня, предхождащ 
търга, след закупуване на тръжната документация и получаване на удостоверение за право на 
извършване на оглед, издадено от Община Монтана. 

9. Предложенията за участие в търга с явно наддаване се подават до 16-ия ден след 
обнародване в ДВ до 17.00 часа в стая 304, ет. 3 на Община Монтана. 

10. Търгът ще се проведе на 16-ия ден от датата на обнародване на решението в 
„Държавен вестник” от 17.30 ч., в стая № 201 на Община Монтана. 

11. Утвърждава тръжната документация и договора за продажба като част от нея. 
12. Възлага на Кмета на Община Монтана провеждането на търга. 

Упълномощава Кмета на Община Монтана да сключи приватизационната сделка със 
спечелилия търга. 

 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-136/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно откриване процедура за приватизация на общински нежилищен 
имот. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред, подобна 

Докладна записка отнасяща се до приватизация на общински нежилищен имот в с. Д-р Йосифово.  
Администрацията? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване на т.10 от 
днешния Дневен ред 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 686 
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На основание чл. 3, ал. 3, т. 2 от ЗПСК, във връзка с чл. 5, ал. 5 от Наредбата за 
възлагане на дейности, свързани с подготовката за приватизация или със 

следприватизационен контрол, включително процесуално представителство чл. 21, ал. 
1, т. 8 от ЗМСМА; чл. 3, ал. 3, т. 2, чл. 4, ал. 2, чл. 31, ал. 1 и ал. 2 от ЗПСК във връзка с 

чл. 2, ал. 1, т. 3, чл. 3, ал. 1, т. 1, чл. 5, чл. 6 ал. 1 от Наредбата за търговете и конкурсите  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Приема правния анализ и приватизационната оценка на общински нежилищен 

имот УПИ XII, кв. 29 - по плана на с. Д-р Йосифово находящ се в с. Д-р Йосифово, Община 
Монтана, отреден за обществено обслужване. Определя метода на продажба на обекта по т. 
2, чрез публичен търг с явно наддаване с начална цена 28900.00 (двадесет и осем хиляди и 
деветстотин) лева без ДДС. 

2. Определя стъпка на наддаване 1000 лв. 
3. Размерът на депозита за участие в търга е 2890.00 (две хиляди осемстотин и девет) 

лева, който се внася в срок до 14-ия ден от обнародването в „Държавен вестник” по банкова 
сметка на Община Монтана в „Общинска банка” АД клон Монтана, 
BG82SOMB91303347342102, BIC SOMBBGSF. 

4. Достигнатата тръжната цена, в която стойност на земята на обекта се облага с 
ДДС, се заплаща в деня на сключването на договора по банкова сметка на Община Монтана 
в ТБ „Алианц България” АД, BG90BUIN 76613272690017, BIC BUINBGSF. 

5. Тръжната документация се предоставя на кандидат-купувачите в сградата на 
Община Монтана, стая №102. Таксата е 100 лева. 

6. Срокът за закупуване на тръжната документация е 11 (единадесет) дни от датата 
на обнародване на решението на ОбС - Монтана в „Държавен вестник” до 17 часа. 

7. Огледът на обекта може да се извършва всеки работен ден до деня, предхождащ 
търга, след закупуване на тръжната документация и получаване на удостоверение за право на 
извършване на оглед, издадено от Община Монтана. 

8. Предложенията за участие в търга с явно наддаване се подават до 16-ия ден след 
обнародване в ДВ до 17.00 часа в стая 304, ет. 3 на Община Монтана. 

9. Търгът ще се проведе на 16-ия ден от датата на обнародване на решението в 
„Държавен вестник” от 17.30 ч., в стая № 201 на Община Монтана. 

10. Утвърждава тръжната документация и договора за продажба като част от нея. 
11. Възлага на Кмета на Община Монтана провеждането на търга. 
12. Упълномощава Кмета на Община Монтана да сключи приватизационната сделка 

със спечелилия търга. 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-137/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно издаване на Запис на заповед от Община Монтана в полза 
на Министерство на регионалното развитие и благоустройството – Управляващ орган на ОП 
„Регионално развитие” по договор за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.4-
07/2010/026.06/2010/010. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.11 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, само да кажа, че предстой 

гласуване на две идентични докладни т.11 и т.12. Два проекта, които общината вече е одобрена, 
спечелила това е за корекцията на р.Огоста и за интегрираните планове за развитие. Това е 
необходима процедура от всички общини и затова казвам, че не е изолирано явление, това е 
стандартна процедура, която е свързана с реализацията на двата проекта, така че е необходимо да ме 
упълномощите за да мога да подпиша договорите за да стартираме процедурата и работите по двата 
проекта.  
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: За изказване от залата? Не виждам. Преминаваме към поименно 
гласуване на проекта за решение по т.11 от Дневния ред със сигнатура 137 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 687 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 4.2 от Договор за 
безвъзмездна финансова помощ № BG161PO001/1.4-07/2010/026 с Министерството на 

регионалното развитие и благоустройството – Управляващ орган на Оперативна 
програма „Регионално развитие” 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Упълномощава Кмета на Община Монтана да издаде Запис на заповед без протест в 
полза на Министерството на регионалното развитие и благоустройството – Управляващ 
орган на Оперативна програма „Регионално развитие”, в размер на авансовото плащане по 
договор за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.4-07/2010/026, представляващо 
сумата от 166 215,42 (сто шестдесет и шест хиляди двеста и петнадесет 0,42) лева и със срок 
за предявяване за плащане до 22.09.2013 г. 

 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-138/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно издаване на Запис на заповед от Община Монтана в полза 
на Министерство на регионалното развитие и благоустройството – Управляващ орган на ОП 
„Регионално развитие” по договор за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.4-
06/2010/010. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Следващата докладна е идентична с предишната, вносителите 

вече изразиха своето становище. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
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Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 688 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 4.2 от Договор за 
безвъзмездна финансова помощ №BG161PO001/1.4-06/2010/010 с Министерството на 

регионалното развитие и благоустройството – Управляващ орган на Оперативна 
програма „Регионално развитие” 

 Общински съвет - Монтана 
Реши: 

 
Упълномощава Кмета на Община Монтана да издаде Запис на заповед без протест в 

полза на Министерството на регионалното развитие и благоустройството – Управляващ 
орган на Оперативна програма „Регионално развитие”, в размер на авансовото плащане по 
договор за безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.4-06/2010/010, представляващо 
сумата от 343 996,55 (триста четиридесет и три хиляди деветстотин деветдесет и шест 0,55) 
лева и със срок за предявяване за плащане до 02.12.2012 г. 

 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-139/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно одобряване командировки за ІІ-рото тримесечие на 2011 
година на Кмета на Община Монтана и Председателя на Общински съвет Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към тринадесета точка от Дневния ред. По тази 

Докладна записка има ли някой, който желае да вземе отношение? Не виждам. В режим на поименно 
гласуване  

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
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Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров ---- 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
25 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 689 

На основание чл. 25, ал. 2 от Закона за общинските бюджети в изпълнение на чл. 8, ал. 4 
от Наредбата за командировките в страната 

 Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява на основание чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките в страната Отчета 
за изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на Общински съвет 
и Кмета на Община Монтана за ІІ-рото тримесечие на 2011 година. 

 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТ: 08-01-143/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно допълнение на Решение № 630 от 28.04.2011 г. за 
приемане на годишните отчети, баланси и разпределение на печалбата за 2010 г., на 
общинските търговски дружества със 100% общинско участие в капитала им, както и 
информацията за дейността на Общинските предприятия. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Докладна записка по т.14 е допълнение на Решение № 630 от 

28.04.2011 г., относно приема годишния отчет и баланс на: „Технологичен парк” ЕООД гр. Монтана. 
Вносителите? Няма. От залата? Заповядай Златко Тодоров. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, у-ми колеги, вземам отношение 
по тази докладна, тъй като миналия път си спомням, че вие казахте, когато приемахме отчетите на 
дружествата за годината, че някои си казал от съветниците, „ако не ги приемем и какво”, в случая се 
получи, че не сме го приели и какво. Понеже миналия път аз предложих да ги гласуваме едно по едно, 
ясно предложението от средната редица не се прие, ако бяхме гласували едно по едно сега нямаше да 
се стигне до второ гласуване, защото нямаше да го пропуснем. Искам да попитам в тази връзка това, 
че от април до сега не е било гласувано има ли някакви други последствия за търговското дружество 
и ако има какви са те? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други за изказване? Има ли някой, който желае да вземе 
отношение по този въпрос? Не виждам. Отговор на Златко Тодоров има ли кой да направи?  

Задължение на собственика е да приема годишните отчети и баланс на дружествата, които 
след това с решението на собственика на Общото събрание, каквото е в случая за нас, трябва да бъде 
депозирано в Търговския регистър за вписването на отчета и баланса, това става всяка година. В 
случая става въпрос за Технологичен парк, в мотивиращата част на докладната записка е отразено, а в 
самото решение няма Технологичен парк, като онзи, които е писал Докладната записка е счел, че като 
е има нулев баланс и отчет за дейност не трябва да бъде включен в решението, което не е вярно и 
поради тази причина се внася тази Докладна записка. По отношение на предишното решение, когато 
беше прието право на ОбС е да реши начина на гласуване и по този начин беше прието тогава 
решението. Разбира се получават се такива неща, но винаги, когато има едно изреждане може да се 
допусне и пропуск. Не се явявам, като адвокат нито на администрацията, нито на самото търговско 
дружество или на когото и да било, но от гледна точка на Търговския закон и Закона за Търговския 
регистър това се изисква, като приложение към Заявлението за вписване в Търговския регистър на 
отчета и баланса. Други има ли, които желаят да вземат отношение? Заповядай Златко Тодоров. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Аз не случайно попитах и колегите от лявата част, когато чух, че 
изкоментираха. Искам да обърна внимание освен по Търговския Закон, Закона за счетоводство чл.40, 
Предприятията публикуват годишния си финансов отчет, приети от общото събрание на 
съдружниците чрез заявяване и представяне за обявяване в търговския регистър публикуват 
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дружествата с ограничена отговорност – в срок до 30 юни това, което беше казано и ще допълня само 
още нещо в Административно наказателните разпоредби – който наруши изискванията на чл. 40, т.с. 
ние след като не сме го приели значи той не е могъл да бъде вписан в Търговския регистър и е 
нарушено това нещо, които наруши се наказва с глоба в размер от 500 лв. до 2 000 лв., а за 
юридическото лице или едноличен търговец се налага глоба от 500 лв. до 3 000 лв. Искам да попитам, 
ако се наложи глоба, аз не мисля, че управителят е виновен, че ние не сме приели това нещо, кой ще я 
плаща тази глоба, кой ще носи отговорността, затова че не е поето и не е решено? От кой пари от 
парите на бюджета, ако трябва да се плаща от там ще трябва да дадем? Ще отворя още една скоба за 
една тема, която доста пъти я коментирахме – за контрола на тези дружества, искам да Ви попитам и 
Вас и да попитам и г-н Живков ще Ви прочета едно решение № 494/22.06.2010 год. т.4 „В тримесечен 
срок задължава Общинска администрация Монтана да предложи проект за промяна на Наредбата за 
упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества, 
като предложи вариант за качествен контрол върху дружествата”, това е прието с наше решение на 
всички съветници. Предложението, ако си спомняте беше за един месец, г-н Иванов предложи да 
бъде три месеца, приехме го като решение, но тава е решение от Юни месец 2010 год. сега сме Юли 
2011 год. Искам да попитам тези решения ще ги контролираме ли, ще ги изпълняваме ли или ако не 
го гласуваме отчета – какво? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други мнения? Искам да кажа само за сведение, Управителя на 
дружеството до 30.06 е поддал Заявлението си с необходимите приложения с изключение на 
решението на ОбС, което сега трябва да вземем. Казва, че е подадено заявление по Закона за 
Търговския регистър в необходимия срок и Закона за счетоводството там има съответно отказ за 
вписване, който дава срок, в който ние да поправим нашата грешка, която сме пропуснали. Така че по 
отношение на срока е това. Има ли други, който желая да вземат отношение по този въпрос? Не 
виждам. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията по тази точка да гласуват 

„За” – 24,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се    
Преминаваме към поименно гласуване на проекта за решение  
    

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова Въздържал се  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов Въздържал се 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов ---- 
Веселин Игнатов ----   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев Въздържал се 
Златко Тодоров Въздържал се  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов Въздържал се  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
19 / 0 / 5 
Приема се 

Решение 
№ 690 
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На основание чл. 137, ал. 1, т.3 от Търговския закон и чл.9, т.3 и чл.28 от Наредбата за 
упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на 

търговските дружества 
 Общински съвет - Монтана 

Реши: 

Допълва т. 1 от Решение № 630 от 28.04.2011 г. със следния текст: 
„Приема годишния отчет и баланс на: „Технологичен парк” ЕООД гр. Монтана.” 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Сега искам да задам един въпрос, ако не го бяхме приели какво 

става, кой носи отговорността?   
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТ: 08-01-144/11.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно приемане на отчетите за първото полугодие на 2011 г., на 
общинските търговски дружества със 100% общинско участие в капитала им. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.15 от днешния дневен ред. Допълнително 

ви беше предоставена и информация за общинските предприятия, която беше пратена и на имейлите 
ви, беше гледана и в три от комисиите, като първото гледане беше в комисията по Бюджет и финанси, 
където са приставали и директорите на общинските предприятия със съответните отчети. 
Вносителите? Няма. От залата, има ли някой, който да желае да вземе отношение? Не виждам.   

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Процедурата само пак, приложението за едно по едно да ги 
гласуваме. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Може, ако искате ред по ред или точка по точка. Искаш да 
кажеш, едно по едно дружествата? Да. Има ли други предложения и мнения по този въпрос за 
приемане отчетите на дружествата? Не виждам. Има предложение дружествата да се гласуват по 
отделно. Моля онези от вас, които са „за” гласуване на проекта за решение поотделно да гласува  

„За” – 5,  
„Против” – 6, 
„Въздържали се” – 13 
Не се приема  
Преминаваме към поименно гласуване на този проект за решение заедно със съответното 

допълнение за общинските предприятия    
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова Въздържал се  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов Против 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов ---- 
Веселин Игнатов ----   Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев Въздържал се 
Златко Тодоров Против  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов Против  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
19 / 3 / 2 
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Приема се 
Решение 

№ 691 
На основание т. 6 от Решение №133/30.09.2004г. на ОбС – Монтана 

 Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Приема отчетите за първото полугодие на 2011 г. на: 
- „Общински пазар” ЕООД;  
- „Регионално депо за отпадъци – Монтана” ЕООД; 
- „Център по дентална медицина №1” ЕООД;  
- „Самостоятелна медико-техническа лаборатория №1” ЕООД;  
- „Общински медицински център – Монтана” ЕООД;  
- „Технологичен парк” ЕООД; 
- ОП „Спортни имоти”; 
- ОП „Чистота”; 
- ОП Обреден дом”. 
2. Възлага контрола по изпълнение на решението на Кмета на Община Монтана. 
 
Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Отрицателен вот. Г-н Председател, г-н Кмете, колеги, защо 

гласувах против? От предложените дружества, ако за едно не съм съгласен предложения отчет, а за 
другите съм „за” как да гласувам? Не беше ли по-редно да се приезнае на всяко едно дружеството 
финансовото състояние и тогава да може да се изрази ясно и точно мнение. Така в общия кюп, кой е 
виновен, кой е „за”, кой ще го бъде, кой няма да го бъде ще се разбере до година.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да, като дойде новия Кмет, ако е от ГЕРБ тогава да носи 
отговорността, нали така? Защото това ще рефлектира още в следващата година, г-н Джурджов прав 
си. 

 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТ: 08-01-145/12.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно приемане на Наредба за изграждане и опазване на зелената 
система на територията на Община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Приемане на Наредба за изграждане и опазване на зелената 

система на територията на Община Монтана. Вносителите? Няма. От залата? За изказване Крум Милетиев 
и Юли Александров, заповядай Крум Милетиев. Ще ви помоля за тишина в залата.  

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да съветници, у-ми г-н Кмете въпроса, 
който ще го задам е свързан и с дейността на Общински пазар. В чл. 34 сме записали „Опазването на 
зелените площи включва: ал. 2 недопускане на действия или бездействия, които водят до увреждане 
или унищожаване на зелените площи, настилките, водните площи и парковите съоръжения”. Това 
което казва и Юлиан Александров аз ще задам въпроса, в началото на ул.”Хаджи Димитър” всяка 
година там се разполагат в момента са дини, пъпеши, след това ще мине сезона на тиквите, гроздето, 
зелето и т.н. Ако това място, на което се организира тържище, не се намираше сигурно няма и на 50 м. 
от общинския пазара да приемем, че има някаква логика там да се разполагат и да се продават тези 
неща, което ще противоречи на тази точка, но просто не ми е ясно. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Някакво предложение за отпадане, за променяне? Юлиан 
Александров, или се отказваш? Иво Иванов, заповядай. На едно от заседанията на комисиите беше 
възложено на Общинската администрация да намери решение по отношение на тези площи, които се 
ползват за такива търговски нужди и съответно да се предложи решение на ОбС, което да бъде взето. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, колеги, в тази връзка на една от комисиите 
наистина възложихме на Управителя на Общински пазар, който е тук и на Общинска администрация 
поет беше ангажимент да се проведе среща и да се намери решение на този въпрос. Очевидно е, че има 
подобен проблем, очевидно е, че дразни една част от живеещите, дразни и съветници, дразни и 
гражданството и тогава приказката беше следната, това беше само преди десетина дни – ако 
Общинския пазар има възможността да приеме тези търговци по-добре това нещо да го 
администрираме, по-добре това нещо да бъде под по-голям контрол да се чисти, да не е в зелените 
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площи, да се направят необходимите санитарно-хигиенни и охранителни действия и да се вземат 
парите на тези търговци, които и те искат да печелят и те са граждани на Монтана. Специализирано 
дружество, което се грижи за реда в тази част е Общински пазар и аз не намирам нищо лошо в това ако 
Замфиров има място да бъдат поканени тези хора да влязат в рамките на Общинския пазар. Наистина 
това, което казаха колегите от дините до Никулден, дали едните имат право да продават по този начин 
навсякъде това се продава в страната, но ние Слава Богу имаме възможност, защото Общинския пазар 
е само на 20 м. през улицата отсреща и имаме прекрасната възможност това да го администрираме по 
един нормален и интелигентен начин. Предлагам, ако е имало такава среща или г-н Кмета или 
ресорния Зам. Кмет или Управителя на Общинския пазар да ни запознаят, ако има решение да не се 
нервим и да си гласуваме тази наредба. В наредбата все пак същото нещо, което беше коментирано е, 
че добре е във времето очевидно е, че нашия ОбС в този състав изчерпахме времето си. В следващ 
момент тези хората, които продължат добре е да има контрол и този контрол да се извършва от някой, 
който е общински служител или общински служители, които работното време не е 17,00 ч., а все пак 
тези, които разхождат любимците си, а те не ги разхождат в работно време до 5,00 ч. те ги разхождат 
от 5,00 ч. до 7,00 ч. или от 5,00 ч. до 8,00 ч., т.с. в този диапазон трябва да има някакъв контрол. В 
момента, в който се разчуе, че има такъв контрол ще се повдигне и самосъзнанието и ще се повдигне и 
самодисциплината. Трябва да има някакъв, дори и елементарен контрол в почивните дни, защото 
повярвайте ми седя в тези паркове почивните дни, понеже знае българина, че няма контрол и знаете 
какво се случва всеки си прави, каквото си иска. Дори и да го пречупите през разходите на Община 
Монтана, които извършва за почистването след това нещо на нас ни излиза според мен по-евтино да 
поддържаме еди или двама човека да прави забележки и да късат фишчета с елементарни глоби, 
отколкото след това всяка събота и неделя в понеделника всички кошчета в парка са обърнати. Най-
малкото едните поне няма да са обърнати, тогава ще ни е малко по-евтино поддържането на добрата 
чистота, защото аз мисля, че града ни е чист. Другия начин ще бъде по-малко дразнещ и ще бъде по-
евтин. Благодаря ви за вниманието. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Иво Иванов. Други желаещи за отношение? Не 
виждам. Минаваме към прекратяване на разискванията. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване 
на разискванията да гласува 

„За” – 19,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Конкретни предложения по изменението на текста на Наредбата не беше направена, а всички 

тези неща, които бяха коментирани и в комисиите и тук ще бъдат отразени в протокола. Съответно 
администрацията, тук присъства и Управителя на Общински пазар да търсим решение на проблема за 
Общинския пазар и съответно другите неща, за които стана дума - за кучетата, за разхождане на 
животни по парковете. Ако трябва да се определи и място, където има осигурена място за това нещо. 
Приемането на Наредбата става на основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА с обикновено гласуване. Моля 
онези от вас, които са „за” да гласуват с вдигане на ръка 

„За” – 23,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 692 

На основание чл. 62, ал. 10, от ЗУТ и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА 
 Общински съвет - Монтана 

Реши: 
Приема Наредба за изграждане и опазване на зелената система на територията на 

Община Монтана. 
 
ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТ: 08-01-146/14.07.2011 г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за 
промяна предназначението и за застрояване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 
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48489.2.519 по кадастралната карта на гр.Монтана, с трайно предназначение – земеделска земя 
за изграждане на „Обществено обслужване и разкомплектоване на излезли от употреба МПС”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка 17. Вносителите? Няма. От залата има ли желаещи да 

вземат отношение? Не виждам. Това решение също се приема с обикновено гласуване на основание чл. 
21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, моля онези от вас, които са „за” това решение да гласува с вдигане на ръка 

„За” – 23,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се    

Решение 
№ 693 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 6, протокол на 
ОЕСУТ № 8 от 14.07.2011 г. 

 Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява Проект за Подробен устройствен план – План за промяна предназначението 
и за застрояване на ПИ с идентификатор 48489.2.519 по кадастралната карта на гр.Монтана с 
трайно предназначение земеделска земя за изграждане на „Обществено обслужване и 
разкомплектоване на излезли от употреба МПС”. 

Линиите на застрояване, устройствените показатели и разположението на 
сервитутните зони се одобряват по графичната и текстова част на проекта, който е 
неразделна част от решението. 

Решението да се съобщи на всички заинтересовани лица, чрез обнародване в 
„Държавен вестник”. 

Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен 
съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник”.   

 
ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: 08-01-147/14.07.2011 г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за 
промяна предназначението и за застрояване на поземлен имот /ПИ/ с № 096103, образуван от 
ПИ с № 096093 по картата на възстановената собственост /КВС/ на с.Трифоново, Община 
Монтана, с трайно предназначение – земеделска земя за изграждане на „Жилищно 
строителство”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка 18, също ПУП за промяна предназначение и т.н. 

Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Моля онези от вас, които са „за” този проект за решение да 
гласува 

„За” – 23,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се    

Решение 
№ 694 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 5, протокол на 
ОЕСУТ № 8 от 14.07.2011 г. 

 Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява Проект за Подробен устройствен план – План за промяна 
предназначението и за застрояване на ПИ с № 096103, образуван от ПИ с № 096093 по КВС 
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с.Трифоново, община Монтана с трайно предназначение земеделска земя за изграждане на 
„Жилищно строителство”. 

Линиите на застрояване, устройствените показатели и разположението на 
сервитутните зони се одобряват по графичната и текстова част на проекта, който е 
неразделна част от решението. 

Решението да се съобщи на всички заинтересовани лица, чрез обнародване в 
„Държавен вестник”. 

Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен 
съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник”.   

 
ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА: 08-01-148/14.07.2011 г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за 
промяна предназначението и за застрояване на част от поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 
48489.27.145 по кадастралната карта на гр.Монтана, с трайно предназначение – земеделска земя 
за изграждане на „Къщи за живеене”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка 19. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Моля онези 

от вас, които са „за” това решение да гласува с вдигане на ръка 
„За” – 23,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се    

Решение 
№ 695 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 7, протокол на 
ОЕСУТ № 8 от 14.07.2011 г.,  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява Проект за Подробен устройствен план – План за промяна 
предназначението и за застрояване на част от  ПИ с идентификатор 48489.27.145 по 
кадастралната карта на гр.Монтана, с трайно предназначение земеделска земя за изграждане 
на „Къщи за живеене”. 

Линиите на застрояване, устройствените показатели и разположението на 
сервитутните зони се одобряват по графичната и текстова част на проекта, който е 
неразделна част от решението. 

Решението да се съобщи на всички заинтересовани лица, чрез обнародване в 
„Държавен вестник”. 

Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен 
съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник”.   

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТА: 08-01-149/14.07.2011 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно актуализация на „Годишна програма за управление и 
разпореждане с имотите – общинска собственост за 2011 година“. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.20. Вносителите? Няма. От залата? Има ли 

някой, който желае да вземе отношение от залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 



Продължение от Протокол №57/21.07.2011 г.        

 

 23 

Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов ---- 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
24 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 696 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Приема актуализацията на „Годишна програма за управление и разпореждане с имоти 
– общинска собственост за 2011 година“, както следва: 
 НЕОБХОДИМИ РАЗХОДИ  

1. Придобиване на имоти по възмезден начин, чрез отчуждаване за изграждането на 
обекти публична общинска собственост и ликвидиране на съсобственост между община 
Монтана и физически лица. 

№ ОБЕКТ За частни имоти 
(лв) 

1. Площадка Пречиствателна станция, довеждащ път, 
шахти и колектори – неразплатени  

10 000.00 

2. Разширение на Стадион, обект– публична общинска 
собственост от първостепенно значение по §5, т. 73 от ДР 
на ЗУТ, „За стадион и спортен комплекс“ и „За кортови 
игрища и тенис“ 

3 000.00 

3. Гробищен парк с. Винище 3 000.00 
4.  Гробищен парк с. Белотинци 3 000.00 
5.  Гробищенпарк с. Д-р Йосифово 3 000.00 
6. Гробищен парк с. Липен 6 000.00 
7. Улица с о.к.1353—960а-961-959 – срещу „Лукойл“ 32 000.00 
8.  Детска площадка кв. „Изгрев“ 15 000.00 
9. Ул. „Ал. Стамболийски“ №27 12 000.00 
10. Улица–поземлен имот с идентификатор 48489.6.667(в 

ТПК) 
13 281.00 

11. Имот №732,  кв.126 (срещу съда) 45 000.00 
                                                    ОБЩО: 145 281.00 

2. За ремонт и подръжка на общински жилища се предвиждат 5 000.00 лв. 
3. За ремонт на полагащата се част от покрива на Битова техника, намираща се на бул. 

„Хр. Ботев“ №67 се предвиждат 10 000.00 лв. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА: 08-01-150/14.07.2011 г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно информация за изпълнението на бюджета на 
Община Монтана към 30.06.2011г. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме т.21, а именно информация за изпълнението на 
бюджета на Община Монтана към 30.06.2011 г. Преди започването на сесията на отделните групи 
съветници бяха предложени корекциите, който се свеждат до 7,00 лв., които са отразени съответно в 
новата справка по изпълнението на бюджета, която е предоставена при мен и се намира в папката за 
протокола. Вносителите? Няма. От залата? Заповядай Йотински, като Председател на водещата 
комисия по Бюджет и финанси. 

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Г-н Председател, г-н Кмете, г-жи и г-да общински съветници, 
комисията по Бюджет и финанси след като разгледа подробно бих казал, информацията за 
изпълнението на бюджета за първото полугодие на 2011 год. реши да предложи на ОбС да приеме 
информацията за сведение. При обсъждането бяха изтъкнати положителните неща в дейността на 
общинската администрация в ОбС по изпълнението на приходите целесъобразното и разумно 
направени разходи същевременно ние считаме г-н Кмете, че приходите от собственост са оценени 
вероятно от Ваша страна и че Вие трябва да затегнете коланите в това отношение освен, ако не сте 
решили да си направите резерв за следващия Ви мандат. Благодаря Ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Йотински. За изказване от залата? Заповядай 
Валтер Аспарухов. 

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги, няма да се 
спирам подборно на информацията за изпълнението на бюджета искам само няколко неща да споделя 
и да насоча по-скоро вниманието към тези неща на Общинска администрация, защото ние като ОбС в 
този състав, в които сме на дали ще се занимаваме повече с проблемите на бюджета тъй като на 
всички ни е известно, че предстоят предизборни времена, предстоят избори и от тук нататък 
актуализации или каквито и да било корекции по отношение на бюджетната рамка по всяка 
вероятност ще бъдат направени от следващия ОбС. В тази част на мисли, които искам да споделя 
искам да обърна внимание за капиталовите разходи. Като цяло в условия на икономически и 
финансова криза в цял свят и в Европа и в България смея да кажа, че 46% за полугодието не е лошо 
изпълнение, както в приходната така и в разходната част, но като четем отчета за капиталови разходи 
ние виждаме, че при тези условия не малко пари се дават за основни ремонти, за реконструкции, за 
преасфалтиране на улици. Моята молба и моят апел към Кмета на общината и към администрацията е 
просто при възлагането на тази вид дейности на отделните фирми изпълнители да обърнат по-голям 
контрол, затова как те изпълняват това, което им е възложено. Не мога да говоря за всички улица или 
обекти в общината, но пресен е примера с ул.”Велико Търново”. Някои от колегите ще кажат „много 
години”, г-н Славчов се подсмихва, че много години се говори за тази улица. За съжаление след 
извършените дейности до момента нещата не стоят добре, просто се смени водопровода, всичко 
останало не е никак добре. Ако така останат нещата просто няма да е добре. Аз не знам точно колко 
средства са договорени за ремонта, но или не трябва да се изплатят тези средства или трябва да се 
вземат мерки това, което е направено към момента да бъде коригирано. Сигурно така стоят нещата и 
на други места, но в условия на криза всеки един лев трябва да бъде контролиран и целесъобразно 
използван. Благодаря ви, това беше моето изказване.    

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Аспарухов. Други желаещи за изказване? Г-н 
Кмете, заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, нормално е да направим 
коментар в изпълнение на бюджета за годината, приехме го, мина полугодието. Имах една амбиция в 
преобладаващата част имайки предвид годината, имайки предвид паралелите с предходни години по 
възможност да свършим повече от работата до полугодието за да не дадем възможност на други да се 
упражняват допълнително върху нашата глава в този период и аз мога да кажа като цяло мисля че се 
справихме с това нещо. Ако трябва да коментирам размера по приходната и по разходната част вие 
сте видели, на комисии сте го гледали, подкрепили сте го аз мисля, че няма особена драма в тази част 
на изпълненията. Да, 2011 год. е малко по-добра от 2010 год., ако трябва да бъда коректен в тази част. 
Този мандат, нашия общ мандат и на Кмет и на съветници мина под две събития, едната е работата с 
еврофондовете, втората е влиянието на икономическата криза с изключение на първата година в края 
на 2008 год. всички анализатори на Световната банка коментират три лоши години в които делът на 
общинските разходи на общинския бюджет брутния вътрешен продукт е намалял от 7,7% на 5% и 
трансферите на държавата към общините са намалели също с толкова. Иначе онова, което е заложено 
тук го има и аз мисля, че спокойно можем да не се срамуваме от това, което е направено и което сме 
приели до тук, като работа. Всички онези приоритетни неща, които са свързани и в разходната част 
основно, в образованието, култура, социални услуги са минали. Наредбите, абонаментните карти на 
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възрастните хора, дълго отлагания автомобил на детска млечна кухня в тази част. Опитахме се и се 
постарахме да го решим този проблем, на 90% текущите ремонти, на 80% ремонтите в селата, това са 
все факти, които смятам, че говорят в тази посока и аз съм убеден, че този бюджет или отчета на този 
бюджет няма да бъде по лош, отколкото предходния. Кой как ще го направи това е друга тема, ще 
решат хората на 23 Октомври или още по-хубаво на 24 Октомври, по други причини този път. 
Връщайки се на въпроса на г-н Аспарухов, Вие ми задавате един въпрос, който е свързан с това, че 
онова, което сме заложили, като средства е недостатъчно и сте прав, затова. За да реализираме до 
край тази улица искам само да ви кажа, че става въпрос за 108 улици за последните 10 год. Някои 
имат претенции да коментират след като не са направили и две в предходния пробит и провален в 
тази част период. Искам да ви кажа, че ще изпълним и това решение, въпреки че работата ще е на 
ръба по отношение на приходната част и аз мисля, че няма да има проблем в това изпълнение. 
Сигурно ще има разместване, ние имаме още една опция тя ще бъде през Септември за актуализация 
и дали ще бъде или не все пак има още малко време, има много работа. Може би заради бюджета на 
кметствата и Програмата за публични частни партньорства възможно е и допускам подобно нещо тъй 
като едва ли повече от една сесия през Септември ще имаме това нещо да стане. Искам да ви кажа, че 
това не е малък обем, бих казал огромен обем за този период, ако искате дори и за тази година и това 
нещо е хубаво да бъде защитено с факти и аз мисля, че то е защитено с подобно нещо. Благодаря Ви 
за въпроса, благодаря Ви за коментара мисля, че нямаме основание да се срамуваме от това, което е 
свършено като работа. Има още неща в тези месеци до края на годината, които ще бъдат свършени, аз 
съм убеден, че ще бъдат свършени и се надявам разбира се да успеем да изкараме нормално Бюджет 
2011, анализите по него, препоръките, пропуските и другите неща. Забелват се разбира се по 
отношение на приходната част определени проблеми, това са най-вече приходите от възмездни 
дейности, които са свързани с продажбите и приходите в тази част. Радвам се, че и повечето проверки 
минаха, които показаха, че общината се намира в нормално състояние. Разбира се, че има проблеми, 
които не са по-различно, отколкото проблемите в другите общини, но смея да ви кажа, че към 
днешната дата, защото това все пак е изпълнение на бюджета аз мисля, че огромната част над 80% 
капиталната програма е направена към 30 Юни. Да не кажа, че от 30 Юни до днес 21 Юли има 
допълнителни други, които също така вече не са в това състояние. Отчета вчера беше приет в 
Статистиката и в Министерството на финансите без забележки Милена Маркова знае. Единственото, 
което исках да предложи и което Председателя спомена в началото е за това предложение за корекция 
§24-63 и 95 /– 7,00 лв. и + 7,00 лв./ за което вече стана въпрос на няколко пъти и ви благодаря за 
бързата реакция, необходимо е да го има като текст за да бъде част от информацията за изпълнението 
на бюджета на полугодието. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Кмета. За изказване други желаещи? Заповядай 
Крум Милетиев. 

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-да общински съветници, у-ми г-н 
Кмете, няма да се спирам на конкретните изпълнения, показатели по бюджета. За голяма мое 
съжаление това, което считахме още при приемането на бюджета, че няма да може да се изпълни за 
съжаление към шестмесечието се отчита. Само едно нещо, което е просрочени задължения на 
Община Монтана 500 хил.лв. приемам, отчитам че са смалени от 1 мил.лв. на 500 хил.лв. когато 
Управителката на Регионалното депо представяше своя отчет каза, че има около 300 хил. вземания от 
Община Монтана. Това, което искам да кажа и да споделя нейните опасения, че тази година са и 
намалени цената на депониран отпадък от 16 лв. е намалял на 11,02 лв., а тези вземания на нея са и 
необходими, като споделям опасенията й, за ремонтиране на техниката, която използва Регионалното 
депо. Молбата ми е по възможност тези вземания приоритетно да бъдат погасени към Регионалното 
депо за да има по възможност, ако се счупи техниката да има възможност за ремонт. Благодаря за 
вниманието. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Крум Милетиев. Други за изказване? Заповядай г-
н Кмете.  

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, г-н Милетиев, само да отговоря, че Министър 
Караджова каза, че сега при приемането на Закона за управление на отпадъците ще има промени, 
които ще касаят не само търговията, както е известна със скрап, а и промените част от сумите, които 
регионалните сдружения на общините превеждат за отпадъци на РИОСВ, да влизат по сметките на 
тези дружества, за да бъдат използвани и за други дейности. Така че има се в предвид това, което го 
споделихте. Аз мисля, че няма опасения в тази посока, защото голяма част от тези задължения са 
погасени и по никакъв начин това няма да повлияе на работата на Регионалното депо. Мисля, че към 
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днешна дата 130 хил.лв. са при това с нерегламентираните сметища петте села, които бяха направени 
иначе са под 100 хил.лв. вече от това което казахте за просрочените задължения, да, два пъти по-
малко са от колкото към същия период на миналата година. Това се дължи общо на развитието на 
Държавата, общо на работата в общините. Така че това е което мога да кажа към полугодието, че по-
голямата част от това, което е предвидено в бюджета наистина е извършено и аз се надявам така да 
продължи в следващия период и в това тримесечие. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други изказвания не виждам. Моля онези от вас, 
които са „за” прекратяване на разискванията да гласува „за” прекратяване 

„За” – 22,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се    
Преминаваме към поименно гласуване на решението по тази точка       
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов ---- 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
24 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 697 

На основание чл. 25 ал.1 от Закона за Общинските бюджети 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Приема информацията за текущото изпълнение на бюджета към 30.06.2011 година. 
2. Упълномощава Кмета на Община Монтана да прехвърля, като трансфери или заеми, 

средствата необходими за изпълнението на спечелени проекти при забавяне на 
финансирането им. 

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ВТОРА: 08-01-152/20.07.2011 г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно промяна начинът на трайно ползване на част от 
мера, пасище – публична общинска собственост. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.22. Вносителите? Няма. От залата? Не 

виждам. Преминаваме към поименно гласуване на проекта за решение по тази точка 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
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Ани Стаменова ----  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров ----  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов ---- 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов ---- 
Веселин Игнатов ----  Павел Цочев За 
Диман Георгиев ----  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров ----  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов ----  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
24 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 698 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 45и от ППЗСПЗЗ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие за промяна на начина на трайно ползване за други земеделски 
нужди на част от мера, пасище със №113017 - общинска собственост, намиращо се в 
землището на с. Трифоново в нива със № 113018 и площ от 3.611 дка, съгласно 
приложената скица – проект № Ф01476/19.07.2011 г. 

2. Възлага на Кмета на общината да предприеме необходимите действия за отразяване 
промяната на начина на трайно ползване в картата на възстановената собственост. 

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА: Питания 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към точка последна от днешния Дневен ред, а 

именно питания към Кмета на Община Монтана. Заповядай Юли Александров. 
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Аз искам да изкажа благодарността на Общинска 

администрация за подробните отговори, които ми даде на питания от преди три сесии и искам друго 
да запитам – Трябва ли в 7,50 ч. колите за почистване на боклук и кофите да се въртят в триъгълника 
пред у-ще Александър и да правят задръстване? Да демонстрираме че чистим града или създаваме 
усложнения на хората да отидат на работа? Ако това стане един час по-рано не мисля, че ще бъде 
много голям проблема. Защото след колата за почистване и наглите и хора, които я обслужват 
господата, ида пък колата, която пък мете и се движи бавно. Задръстването е сигурно, всяка сутрин 
става това. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Юли Александров. Има ли други, които желая да 
отправят питане към Кмета на общината? Не виждам. Г-н Кмете, заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Този път ще Ви отговоря докторе. Очевидно е, че няма да имаме и 
тези хора, които работят след 8,00 ч. Очевидно е, че има и такива хора, които ходят и по-рано на 
работа има и такива, които по 20 год. не ходят на работа, чакат нещо от време на време да се случи. 
Приемам критиката ти единствено в тази посока, има вицове, затова кои работят в така наречените 
почивни дни – светофарите, службите и другите да и Вашите служби също Отец Емил. Има дежурни 
хора, които работят и в другите дни. Разбирам въпроса и по начина, по който казваш, ще станат по-
рано, но като ти добавя сметките за извънредния труд и за другите неща. Опитваме се да направим 
графика такъв и искам да кажа, че това не е изолирано явление. Видях и доста други европейски и 
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столици и градове, където също има комунални служби, които работят след 8,00 ч. Да, нормално през 
нощта, преди да излезе голямата част от хората, които са на работа. Има се в предвид това нещо, 
подозирам за къде задавате въпроса ще направя една допълнителна проверка. Има много коли, в 
Монтана преди 15 год. имало 8 хил. коли сега са средно 40 хил. случва се задръстване. В градовете 
има светофари и се случват задръствания за разлика от селата. Ще направя бележка на службите в 
тази част. Благодаря ви.    

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания има ли? Искам да благодаря на всички за 
успешната работа на тази сесия и съответно активното отношение.  

 
 
Закривам 57-та сесия на ОбС – Монтана.   
 
 
Заседанието бе закрито в 15,30 часа 
 
 
 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/ 
 
 
 
Председател ОбС:…………………… 

 
/Светлин Николов/ 

  


